

The Chairman called Vote 20a.

The Minister made a statement and, with the witness, answered questions.

The Chairman presented the First Report of the Sub-Committee on Agenda and Procedure which is as follows:

Your Sub-Committee met on Thursday, November 24, 1977 to plan future programme of the Committee and has agreed to recommend the following:

1.—That the schedule of future meetings on Supplementary Estimates (A) for the fiscal year ending March 31, 1978, be as follows:

TUESDAY, November 29, 1977—11:00 a.m.

The Honourable Eugene Whelan, Minister of Agriculture.

WEDNESDAY, November 30, 1977—3:30 p.m.
Officials from the Department of Agriculture.

2.—That during questioning of witnesses there be ten (10) minutes allocated to the designated representative of each party, and thereafter five (5) minutes for each Member, and the order to be at the discretion of the Chair.

3.—That the meetings, when held, be within the following time limits:

9:30 o'clock a.m. to 11:00 o'clock a.m.

11:00 o'clock a.m. to 12:30 o'clock p.m.

3:30 o'clock p.m. to 5:30 o'clock p.m.

8:00 o'clock p.m. to 10:00 o'clock p.m.

On motion of Mr. Hurlburt, it was resolved,—That the First Report of the Sub-Committee on Agenda and Procedure be concurred in.

Questioning of the Minister and the witness resumed.

At 12:37 o'clock p.m. the Committee adjourned to the call of the Chair.

Le président met en délibération le crédit 20a.

Le ministre fait une déclaration puis, avec le témoin, répond aux questions.

Le président présente le premier rapport du sous-comité du programme et de la procédure que voici:

Votre sous-comité s'est réuni le jeudi 24 novembre 1977 pour planifier le prochain programme des travaux du Comité et est convenu de faire la recommandation suivante:

1.—Que le calendrier des prochaines séances portant sur le Budget supplémentaire (A) pour l'année financière se terminant le 31 mars 1978 soit le suivant:

LE MARDI 29 novembre 1977,—11 heures

L'honorable Eugene Whelan, Ministre de l'Agriculture.

LE MERCREDI 30 novembre 1977,—15 h 30

Hauts fonctionnaires du ministère de l'Agriculture.

2.—Qu'au cours de l'interrogation des témoins, l'on accorde dix (10) minutes au représentant désigné de chaque parti et par la suite cinq (5) minutes à chaque membre et que l'ordre soit à la discrétion du président.

3.—Que les séances se déroulent dans les limites de l'horaire suivant:

9 h 30 à 11 heures

11 heures à 12 h 30

15 h 30 à 17 h 30

20 heures à 22 heures.

Sur motion de M. Hurlburt, il est décidé,—Que le premier rapport du sous-comité du programme et de la procédure soit adopté.

L'interrogation du ministre et du témoin se poursuit.

A 12 h 37, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Jean-Claude Devost

Clerk of the Committee